
ACTA DE LA COMISSIO DIADA DE LA GENT GRAN 2024 

Data: 17/07/2024  17:00 h 

Lloc: Sala Renart Ajuntament de Girona 

15 ASSISTENTS:  

• M. Àngels Bahí ( St. Daniel)
• Dolors Estanyol (Montilivi)
• Lluis Torner (autònom)
• Joan Miro (aules extensió universitària)
• Jordi Sirvent (Santa Eugènia)
• Maria Rosa Pie (Mercadal)
• Tere Delgado (Sant Narcís)
• Josep Maria Castañer (Pont Major)
• Sonia de Paz (SAGGiD)
• Ma Dolors (Taiala)

Pere Heras s’excusa. 

ORDRE DEL DIA:  

• Valoració Diada de la Gent Gran .
• Altres

PROPOSTES DE MILLORA, 

-L’any vinent es proposa fer la valoració de la Diada, en els dies posteriors a aquesta, no esperar 
al mes de juliol. També es proposa que hi hagi micro, gots i aigua en les reunions del Consell
Municipal.

-Es valora de manera positiva la duració- temporalitat, ja que es va ajustar als horaris
establerts.

-Es van fer canvis d’espectacles que va suposar modificar algunes activitats, s’ha de informar a
tothom d’aquests canvis i del que pot suposar pel guió marcat.

-Algunes activitats han estat repetides, poder evitar-ho i fer activitats noves i diferents.

Joan Miró proposa que els directors/es o alguna persona que participi en l’activitat puguin fer 
una breu explicació del que es farà, d’on ve el ball, el significat,, quan de temps s’ha treballat, 
perquè ho fan.... 

Un escrit semblant al que va fer en Lluís Torner aquest any, que ho va portar per escrit i no 
s’ha d’allargar més d’un minut. 

-Es valora que el manifest va ser massa llarg, però no hi ha possibilitat de resumir-lo. No es va
escoltar bé ja que el so sembla que no va acabar de funcionar. Per un altre any es proposa que
les presentadores portin micro de diadema, segur que el so serà millor.



Amb la lectura del manifest en commemoració del Dia mundial de la presa de consciència 
sobre l’Abús i el Maltractament a les persones grans es vol conscienciar i sensibilitzar a les 
persones grans sobre els seus dret i poder identificar situacions i lluitar pel bon tracte. 

-Perquè la Diada sigui de més qualitat, es demana ampliació del pressupost, per poder tenir el 
so de qualitat, els serveis tècnics que es necessitin, el material.... 

Josep Maria Castañer informa que el Consell de la Gent Gran com a entitat pot fer un apetició 
de subvenció i desprès justificar-ho.  Aquestes subvencions també es poden demanar per fer 
un sopar al casal i/o associació de veïns. Faré consulta per conèixer de quina manera s’han de 
demanar aquestes subvencions.(Sònia). 

-Millor que no hi sigui el faristol. 

-Cada any es reserva la primera fila per les autoritats i acaba quedant buida ja que no hi ha 
polítics, no cal reservar tota una fila. 

-Es valora positivament el suport de les persones voluntàries, que permeten poder ampliar 
l’equip organitzador. En el comiat hi ha d’haver l’agraïment d’aquestes persones. 

-Es proposa, tal i com es feia abans de la pandèmia, que les activitats es puguin repetir en les 
residències i centres de dia de gent gran, que estiguin interessats,, és una manera d’acostar la 
Diada també a les persones grans que no poden assistir a l’Auditori. 

-Pel que fa al pica-pica,  hi ha la sensació de que hi ha hagut menys entrepans i talls de coca 
que l’any passat , tot i haver-hi menys persones, no ha arribat per tothom. 

Hi ha un excés de pa, de sucs, de sucre... es demana per l’hora que finalitza la Diada, poder fer 
un aperitiu acompanyat de vi, cava...a aquestes hores la gent ja no vol cafè amb llet. 

La coca no era tan bona com la de l’any passat. 

 

-Sònia informa que ha tingut una reunió amb Educació per tal de poder buscar maneres de 
treballar conjuntament amb els infants i joves de la ciutat. Poder elaborar un programa 
d’activitats intergeneracionals. També es va fer la proposta de participació per part dels 
centres educatius o instituts en la Diada. La idea va semblar interessant. 

 

 

Sonia de Paz , Girona a 17 de Juliol de 2024 


